

MINISO

USER MANUAL

使用説明書

Disney Stitch Dinner Party Collection Wireless Speaker

Disney Collection Diner

Stitch Haul-Parleur sans fil

سماعة اسلكية بترتيب ستيتش فخر شياو

Altavoz inalámbrico / Colección

Disney Stitch Dinner Party

史迪仔系列餐館復古藍牙音箱

MODEL: M05

使用說明書請仔細閱讀，並請妥善保留。

PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT PROPERLY.

Dear customer

Thank you for using Miniso Wireless Speaker. Please read this manual carefully before use. Using it properly for best product performance. MINISO Wireless speaker has excellent performance, beautiful sound and multiple functions. The whole series have the patent of appearance design. The system adopting the industry-leading technology enables you to enjoy the excellent sound effects anytime at home, outdoors, during a trip or during work. It provides perfect experience when you play music on your laptops, digital music players and other audio-video players, leading you to a better life with beautiful music!

Cautions

1. Please use and store the equipment and accessories within the temperature range of -10°C~45°C. When the temperature is too high or too low, it may cause malfunctions.

2. Please place the device and its accessories in a ventilated, cool place away from direct sunlight.

3. Do not disassemble, hit, crush the product or throw the device into fire to avoid explosion. If the battery bulges or leaks, stop using it.

4. When using this device, please keep at least 15 cm away from implanted medical devices (such as pacemakers, etc.).

5. Due to the features of BT technology, the strength of the signal is related to the specific environment. If there are more overlapping wireless signals nearby, there is strong electromagnetic interference, the signal received by the BT speaker will become weaker or even disconnected.

6. If not used for a long time, please charge the product once every three months to avoid battery over-discharge damage.

7. Stop using the equipment before cleaning or maintaining the equipment. Please wipe the equipment with a clean, dry soft cloth.

8. It is recommended to use a brand manufacturer, certified charger with an output voltage of 5V to charge this product. Please avoid using fast-charging chargers with output voltages exceeding 5V to avoid excessive charging voltage damage to the product!

Product Parameters

BT version: V5.1
Pairing Name: MINISO-M05
Battery Capacity: 1200mAh
Music Playback Time: around 4h (70% volume)

Charging Port: USB-C
Dimensions: 11*11*5.3cm
Disuse: around 4h (70% volume)

Product Structure

1. PowerMode

2. Volume+Previous

3. Volume-Next

4. TF Card Slot

5. USB-C Charging Port

6. LED Light

7. 3.5mm Audio Port

Accessories

Speaker*1, Charger*1, User Manual*1

Functions

Function	Instructions
Power On	Press power button for around 3 seconds, blue light turns on for 3 seconds
Power Off	Press power button for around 3 seconds, red light turns on for 3 seconds
BT Pairing	After turning on the speaker, search for the pairing name of MINISO-M05 and choose to connect.
Volume+	Press volume+ button
Volume-	Press volume- button
Previous	Press previous button for 2 seconds
Next	Press next button for 2 seconds
Play	Press power button
Pause	Press power button
Mode Switch	Insert TF card to switch automatically to TF mode, or double press power button to switch between BT mode, TF mode and Line mode.
Charging	Charge by USB-C cable, red light is constantly on when charging, and turns off when fully charged
Rotar	automatically starts rotating when powering on and music plays, if it got stopped, press power button three times to continue rotating

Troubleshooting

1. The wireless speaker is unable to be paired with the cell phone.
Solution: Confirm if the wireless speaker is in pairing mode, and pair it with your phone according to the User Manual.

2. The wireless speaker is unable to be turned on.
Solution: Confirm the battery level. Charge the speaker if it is needed.

3. Can the battery of the wireless speaker be replaced?
Solution: No, this is lithium polymer battery, which is irreplaceable.

4. Can I use the wireless speaker at a high volume for a long time?
Solution: To extend the lifespan of the wireless speaker, it is not recommended to play it at a high volume for a long time.

5. The link between the wireless speaker and the cell phone has been disconnected within 10 meters.
Solution: Bluetooth is wireless so that it is very sensitive to objects between the speaker and the connected device. Check if there are any metal or other objects that may affect connection within the effective distance.

6. Cannot hear audio playing when the speaker is connected to the computer or phone.
Solution: Check whether the computer's audio output is already connected to wireless device and whether the Bluetooth in the computer supports A2DP protocol. Make sure the volume is up on your phone or computer.

7. Cannot hear the audio when experienced radio/TV technician for help.
Solution: This equipment with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.

FCC Warning

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause interference.
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

IC WARNING

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSSI(s). Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device must not cause interference.
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

WEEE Warning

Do not dispose of electrical appliances as unsorted municipal waste, use separate collection facilities. Contact your local government for information regarding the disposal of your phone and its accessories. If electrical appliances are disposed of in landfills or dumps, hazardous substances can leak into the groundwater and get into the food chain, damaging your health and well-being.

Cher client

Nous vous remercions d'avoir utilisé le haut-parleur sans fil Miniso. Veuillez lire attentivement ce manuel avant l'utilisation. Utilisez-le correctement pour obtenir les meilleures performances. Les haut-parleurs de la série Miniso ont une apparence élégante, un son fidèle et des fonctions multiples. La série entière a le brevet de la conception de l'appareil. Le système adoptant la technologie de pointe de l'industrie vous permet de profiter d'excellents effets sonores à tout moment, à la maison, à l'extérieur, en voyage ou au travail. Le produit offre une expérience parfaite lorsque vous jouez de la musique sur vos ordinateurs portables, vos lecteurs de musique numérique et autres lecteurs audiovisuels, vous conduisant à une vie meilleure avec de la belle musique !

Précautions à prendre

1. Veuillez utiliser et stocker l'équipement et les accessoires dans une plage de température de -10°C~45°C. Une température trop élevée ou trop basse peut entraîner des dysfonctionnements ;

2. Veuillez placer l'appareil et ses accessoires dans un endroit ventilé, frais et à l'abri de la lumière directe du soleil ;

3. Ne pas démonter, frapper, écraser le produit ou le jeter au feu afin d'éviter toute explosion. Si la batterie est gonflée ou qu'il y a des objets étrangers, arrêtez immédiatement l'utilisation du produit ;

4. Lorsque vous utilisez cet appareil, veuillez vous tenir à au moins 15 cm des appareils médicaux implantés (tels que des stimulateurs cardiaques, etc.).

5. En raison des caractéristiques de la technologie BT, la force du signal est liée à l'environnement spécifique. S'il y a plus de signaux sans fil ou d'objets métalliques ou autres qui peuvent affecter la connexion dans la distance effective, le signal reçu par le haut-parleur BT sera plus faible ou même déconnecté ;

6. En cas de non-utilisation prolongée, veuillez recharger le produit une fois tous les trois mois afin d'éviter que la batterie ne soit trop déchargée ;

7. Arrêtez d'utiliser l'appareil avant de le nettoyer ou de l'entretenir. Essuyez l'appareil avec un chiffon doux, propre et sec ;

8. Il est recommandé d'utiliser un chargeur certifié par le fabricant avec une tension de sortie de 5V pour charger ce produit. Évitez d'utiliser des chargeurs à chargement rapide dont la tension de sortie est supérieure à 5V afin d'éviter que la tension de charge excessive n'endommage l'appareil.

Paramètres du produit

Version BT: V5.1
Nom d'Appareil: MINISO-M05
Capacité de la Batterie: 1200mAh
Port de Chargement: USB-C

Structure du Produit

1. AlimentationMode

2. Volume+Précédent

3. Volume-Next

4. Fente pour Carte TF

5. Port de Charge USB-C

6. Lampe LED

7. Port Audio 3,5mm

Accessoires

Haut-Parleur*1, Chargeur*1, Manuel d'Utilisation*1

Fonction

Fonction	Instructions
Marche	Appuyez sur le bouton d'alimentation pendant environ 3 secondes, la lumière bleue s'allume pendant 3 secondes
Arrêt	Appuyez sur le bouton d'alimentation pendant environ 3 secondes, la lumière rouge s'allume pendant 3 secondes.
Appairage BT	Après avoir allumé le haut-parleur, recherchez le nom d'appareil de MINISO-M05 et choisissez de vous connecter.
Volume+	Appuyez sur la touche volume+.
Volume-	Appuyez sur la touche volume-.
Précédent	Appuyez sur la touche précédente pendant 2 secondes
Suivant	Appuyez sur la touche suivante pendant 2 secondes
Lecture	Appuyez sur le bouton d'alimentation
Pause	Appuyez sur le bouton d'alimentation
Commutateur de Mode	Insérez une carte TF pour basculer automatiquement en mode TF, ou appuyez deux fois sur le bouton d'alimentation pour basculer entre le mode BT, le mode TF et le mode Line.
Chargement	Chargement par câble USB-C, la voyant rouge est constamment allumée pendant le chargement, et s'éteint lorsque le chargement est terminé.
Rotar	commence automatiquement à tourner dès la mise sous tension et de la diffusion de la musique, s'il s'arrête, il suffit d'appuyer trois fois sur le bouton d'alimentation pour qu'il continue à tourner.

Résolution des problèmes

1. Le haut-parleur sans fil ne parvient pas à s'apparier avec le mobile.
Solution : Confirmez si l'enceinte sans fil est en mode d'appairage, et si le Bluetooth de votre téléphone est activé. Supprimez ensuite le produit de la liste, puis réessayez à nouveau avec votre téléphone en suivant les instructions du manuel d'utilisation.

2. Impossible d'allumer le haut-parleur sans fil.
Solution : Vérifiez le niveau de la batterie. Chargez le haut-parleur si nécessaire. La batterie du haut-parleur sans fil peut-être épuisée ?
Solution : Non, il s'agit d'une pile au lithium polymère, qui est irremplaçable.

3. Puis-je utiliser le haut-parleur sans fil à un volume élevé pendant une longue période ?
Solution : Pour prolonger la durée de vie du haut-parleur sans fil, il n'est pas recommandé de l'utiliser à un volume élevé pendant une longue période.

4. La liaison entre le haut-parleur sans fil et le mobile a été déconnectée dans un rayon de 10 mètres.
Solution : La technologie Bluetooth est sans fil. Elle est donc très sensible aux objets situés entre le haut-parleur et l'appareil connecté. Vérifiez s'il y a des objets métalliques ou autres qui peuvent affecter la connexion dans la distance effective.

5. Impossible d'entendre la lecture audio lorsque le haut-parleur est connecté à l'ordinateur ou au téléphone.
Solution : Vérifiez si la sortie audio de l'ordinateur est déjà déconnectée à un périphérique sans fil et si le Bluetooth de l'ordinateur prend en charge le protocole A2DP. Assurez-vous que le volume est élevé sur votre téléphone ou votre ordinateur.

6. Puis-je utiliser les applications de mon téléphone via le haut-parleur après avoir appuyé le bouton USB-C ?
Réponse : Il se peut que certaines applications ne puissent pas être utilisées par le haut-parleur en raison de leurs paramètres.

AVERTISSEMENT IC

Cet appareil contient un (des) émetteur(s)/récepteur(s) exempté(s) de licence. Son utilisation est soumise aux conditions suivantes :
(1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences.
(2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris

[illegible]